



# STUDY HARD, PLAY HARD.

Since 2005, IBY has helped more than 7,000 students from all over the world master English.

Everything you need is just a few meters away!

**Contact Info**

**IBY International School for Development Inc.**  
 2nd Floor, Royale Place Annex Building,  
 Don Antonio Drive,  
 Old Balara, Quezon City  
 +63 - 2 - 8932 - 3996  
 +63 - 9988629192  
 isdcommonwealth@gmail.com

**Scan Me**



## !BY INTERNATIONAL SCHOOL FOR DEVELOPMENT, INC.



# About IBY

IBY是位於奎松市的一所語言學校。

自2005年以來，我們已經為5,000多名學生進行了一對一的教學，這些教科書針對一對一的課堂環境進行了優化，這是菲律賓最大的英語培訓力量。目前，我們為菲律賓的四所英語學校提供教師培訓，教科書和課程諮詢服務。此外，我們的許多老師已經為外國學生教授英語10多年了。他們在TOEIC, IELTS, TOEFL等英語認證考試中也取得了完美的成績，或者從UP或Ateneo等菲律賓頂尖大學畢業。這些老師中的許多人都具有碩士學位或更高學歷，並且還是ESL英語教材的作者。我們學校的所有專職老師都是通過TESOL認證。

IBY is a language school located in Quezon City.

Since 2005, we have taught more than 5,000 students one-on-one with textbooks optimized for the one-to-one classroom environment, the biggest strength of English language training in the Philippines. We currently offer teacher training, as well as textbooks and curriculum consulting services for four English language schools in the Philippines.

In addition, many of our teachers have been teaching English to foreign students for more than 10 years. They have also achieved perfect scores in English certification tests such as TOEIC, IELTS, TOEFL, or graduated from top Philippine universities such as UP or Ateneo. Many of these teachers have a master's degree or higher, and are the authors of ESL English teaching materials as well.

All full-time teachers at our school are TESOL-certified.

## About Quezon City

奎松市(Quezon City) (或稱Lungsod Quezon) 位於菲律賓首都地區馬尼拉，馬尼拉城市人口最多。它也是菲律賓最大的城市。奎松市是菲律賓議會、中央銀行和主要政府總部的所在地。

奎松市的官方人口為2,936,000 (截至2015年，菲律賓國家統計局)，並且一直在穩定增加。以菲律賓第一任總統曼努埃爾·奎松 (Manuel Quezon) 的名字命名。它於1948年成為菲律賓的首都，於1976年移至馬尼拉大都會。

菲律賓大多數優質的高中和大學都位於奎松市。菲律賓科學高中，Ateneo大學高中，菲律賓大學高中和Miriam女子高中都是位於奎松市的著名菲律賓高中。

菲律賓大學的總部Diliman校區位於奎松市，毗鄰菲律賓最著名的私立

大學Ateneo de Manila University, 菲律賓大學被許多人認為是菲律賓最好的大學。首屈一指的女子大學米里亞姆大學 (Miriam University) 的Katipunan校園也毗鄰Ateneo大學。

特別是，這些大學附近的Don Antonio地區擁有出色的英語教育機構和安全的住所。使它成為馬尼拉「教育之都」其中學生為來自世界各地的國際學生。自1990年代後期以來，該地區已成為韓國人和日本人最喜歡的地區，其中國際學生所佔比例最大。實際上，許多韓國人和日本人仍然前往該地區定居和學習。

# IBY Features

**A.** IBY是一所語言學校，大多數老師已經工作了10多年。

**B.** 師資優良，可以與在TOEIC, IELTS和TOEFL上獲得滿分的老師進行一對一學習的語言學校

**C.** 學校已經開發了針對一對一課程編輯優質的ESL教科書，並且已經為ESL學校提供了10多年的歷史

**D.** 雅思和多益申請中心

**E.** NBS學院ESL中心

**F.** 購物中心距離學校10米。



Located in Metro Manila, the capital region of the Philippines, Quezon City (or Lungsod Quezon) has the largest population of Metro Manila cities. It is also the largest city in the Philippines. Quezon City is home to the Philippine Parliament, the Central Bank and major government headquarters.

Quezon City's official population is 2,936,000 (as of 2015, the Philippine National Statistical Office) and is on a steady increase. It is named after the Philippines' First President Manuel Quezon. It became the capital of the Philippines in 1948, but the administrative capital was moved to Manila, Metro Manila in 1976.

Most of the best high schools and universities in the Philippines are located in Quezon City. Philippine Science High School, Ateneo De Manila High School, University of the Philippines High School, and Miriam College are all prestigious Philippine high schools located in Quezon City.

**A.** IBY has the highest ratio of teachers who have more than 10 years of experience.

**B.** It is the only language school where you can learn one-on-one with teachers who have scored full marks on the TOEIC, IELTS and TOEFL.

**C.** The school has developed ESL textbooks optimized for one-to-one classroom settings and has been offering them to ESL schools for more than 10 years.

**D.** It is an IELTS and TOEIC Application Center.

**E.** It is an NBS College ESL Center.

**F.** It is a very popular school for Korean and Japanese students.

The Diliman Campus, the headquarters of the University of the Philippines, considered by many to be the best university in the Philippines, is located in Quezon City, in close proximity to the most prestigious private university, Ateneo de Manila University. The Katipunan campus of Miriam College, the premier women's college, is also located next to the Ateneo De Manila University. In particular, the Don Antonio area in Quezon City has excellent English language education establishments and safe and secure residential areas. This makes it a capital of education for Filipino students, international students from around the world, and international students who come to the Philippines for a university education. Since the late 1990s, the area has become a favorite among Koreans and Japanese, which make up the largest percentage of international students. In fact, many Koreans and Japanese still visit this area, and settle and live here as well.

# Comprehensive Evaluation

**Campus environment: 4/5**

| 校園環境: 4/5 (教室和宿舍不在同一棟樓裡) Classrooms are not in the same building as the dormitory.

**Educational Facilities: 4/5**

| 教育設施: 4/5 (學生對我們沒有任何抱怨，但我們仍然追求更高品質並且穩定進步。) Facilities are upgraded constantly to serve students' needs.

**Teacher's Qualifications: 5/5**

| 教師素質: 5/5 (30%的教師具有10年以上的經驗，並且在許多英語認證考試中得高分。) 30% of teachers have more than 10 years of experience and have gotten high scores on different English certification exams.

**Hygiene and safety: 5/5**

| 衛生與安全: 5/5 (非常安全的區域，步行範圍內沒有貧民窟，就在大型購物中心旁邊) The school is located in a very safe residential and commercial area, right next to a big shopping mall.

**Accommodation: 5/5**

| 住宿: 5/5 (膳食服務是可選擇的。) Meal service is optional.

**Management: 4/5**

| 管理: 4/5 (在過去的14年中，我們已經滿足了韓國人，日本人，中國人和拉丁美洲人的要求，現在已經第一次接受台灣學生。) We have satisfied Korean, Japanese, Chinese, and Latin American students for the last 14 years, and are now accepting Taiwanese students for the first time.

**Campus Convenience: 5/5**

| 校園便利: 5/5 (大型購物中心就在學校對面，有各式餐廳可以選擇(韓式、日式、中式、美式、義式料理)、電影院，保齡球道，撞球，遊戲中心，健身房，水療中心，銀行，星巴克和Horttons Café，生活機能相當便利。) A big mall with Chinese, Korean, Japanese, American, Italian, Singaporean, and many more restaurants is just a few meters away. Cinemas, bowling lanes, a billiards center, a play center, a gym, a spa, banks, and coffee shops like Starbucks and Tim Hortons Cafe are nearby. A golf driving range and massage parlour are also within walking distance. Everything you need is here.



# Courses Offered

## WISE ESL

- A language course to form the language learning habits of students

- An intensive and immersive process

### Class composition

9 classes a day

### 6 one-to-one classes

6 interconnected subjects, which are Vocabulary-Grammar-Reading-Listening-Speaking-Writing

### 2 group classes

This is a review class for the day's lessons.

The other class teaches test-taking skills for English certification exams

### 1 hour assignment

A class to check the students' understanding of the day's lessons. It also aims to help students understand all of the day's lessons.

### Optional courses

4 Weekend TESOL course or Saturday

TOEFL / TOEIC / IELTS Mock Tests

This language course improves English skills 2-3 times faster than conventional 1-on-1 classes by interconnecting core topics to provide repeated exposure to the same topics throughout the day. It is ideal for students who want to improve their English skills within a limited period of time.

It is optimized for students who require writing and more advanced reading comprehension skills, grammar knowledge, and speaking and listening practice.

This course has proven to be effective for students who do not know how to begin preparing for the IELTS, TOEFL, or TOEIC. A high percentage of students under this program have successfully developed test-taking skills naturally and attained their target scores.

培養學生語言學習習慣的課程是密集且沉浸在英文學習中的過程

### 課堂組成

每天9節課

6小時一對一課程

[分為6個主題，詞彙、語法、閱讀、聽力、口語、寫作，內容皆為相互關聯的]

2小時團體課

[這是當天課程的複習課。]

[一堂課為教導檢定考試測驗技巧]

1小時作業

[確認檢查學生是否了解當天的課程內容。主要在幫助學生在一天結束之前理解整個課程。]

選修課程

[4週TESOL課程或週六托福/多益/雅思模擬考試]

通過將核心主題聯繫起來，使學生每天重複學習6次以上，該語言課程使英語技能進步的速度比傳統一對一課程提高了2-3倍。對於要在有限的時間內準確提高英語水平的學生來說，它會是個理想的選擇。此課程是為了讓需要提升寫作、閱讀理解和語法知識以及口語和聽力的學生而優化的。此課程對於不知道如何開始為雅思，托福或多益考試做好準備的學生有很有效的。參與此課程的許多學生都自然地成功地發揮了考試技巧，並獲得目標分數。

## SMILE ESL

- This is a basic course to improve your English without stress.

- Students learn English freely and comfortably and form the right language-learning attitude.

### 3 hours 1:1

The course includes grammar, reading, and conversation. Classes are purely conversational. All classes are linked together so that students can practice what they learn in each class.

### 1 hour group

The class uses the lessons that students have learned in one-on-one classes in a group setting with other students.

### 1 hour homework

Students must memorize three idioms or expressions, seven words which they learned on the day, and seven words for the next day.

### 1 hour optional

Students can choose one of the following classes.

1. Play: The Office (American Sitcom)
2. Draw and Talk
3. Learn by Doing

The course is designed for students who are beginning to learn English as a hobby. This course is also designed to help students learn and motivate themselves. The goal is to eliminate the fear and burden of speaking English. The course doesn't require boring writing tasks and tedious grammar homework. Students will learn English through interesting presentations and reading like how they learned their native language. Students will easily learn basic test-taking skills for IELTS and TOEFL speaking tests. In addition, students will have enough time to go out even after completing their assigned school tasks.

這是一門基本的課程，可以提高您的英語水平，而又不造成壓力。學生可以自由自在地學習英語，並養成正確的語言學習態度。

3小時1:1

該課程包括語法，閱讀和會話。所有課程都是會話式的。所有課程都連接在一起，以便學生可以練習他們在每個課程中學到的東西。

1小時團體課

這堂課使用的是與其他學生一起在每個課程中學習的課程主題。

1小時作業

學生必須記住三個俚語或表達方式，以及他們當天學習的七個單詞，和第二天的七個單詞。

1小時可選

學生可以選擇以下課程之一。

1. 情境喜劇
2. 繪畫與對話
3. 活動教學

本課程是為開始學習英語作為業餘愛好的學生而設計的。本課程還旨在幫助學生學習和激勵自己。目的是消除說英語的恐懼和負擔。該課程不需要枯燥的寫作任務和繁瑣的語法作業。學生將通過有趣的演講和閱讀來學習英語，就像他們學習母語一樣。學生將輕鬆學習雅思考試和托福口語考試的基本考試技巧。此外，即使完成分配的學校任務，學生也將有足夠的時間外出。

## Teen Summer English Camp

Training period:

### Short-term:

2 weeks / 4 weeks / 6 weeks / 8 weeks / 12 weeks

- 1800USD / 2 Weeks

- 3000USD / 4 Weeks

- 4300USD / 6 Weeks

- 5500USD / 8 weeks

- 8000USD / 12 weeks

### Long-term:

At least 1 year

250USD / 4 Weeks

**Short-term:** 9 hours a day / Language School: one-on-one 7 hours;

Accommodation Group: 2 to 3 hours

**Long-term:** Formal school: 6-8 hours / Language school: 3 hours;

Accommodation Group: 2 hours

This camp aims to build confidence in using English. Students do IELTS-type class learning activities every day. All of our classes are one-on-one.

From sun up to sundown, a TESOL-certified teacher is available to assist students with their daily needs. This consistent interaction in English allows students to make English the language of their daily lives.

This camp has allowed many students to develop English skills for real life use post-immigration and for US SAT / IELTS / TOEFL tests.

More than 90% of the participants are Korean and Japanese.

In particular, it is very popular among Koreans. Korean students' registration have been fully booked for the past 10 years without any advertising, promotion, or agent. The number of Taiwanese students will be limited to 10% of the total number of students. The registration is expected to fill up quickly, so please register 5 months in advance.

Registration for Short-term Language Courses is open for a fixed period of time, but registration for Long-term Language Courses is open year-round.

\*Note: Long-term students who study a period of more than one year can earn a US secondary school diploma.

訓練時期

短4週/ 6週/ 8週/ 12週

3000USD / 4週

4300USD / 6週

5500USD / 8週

8000USD / 12週

長期至少一年

250USD / 4週

短期：每天9小時學習：學校一對一7小時，

住宿小組2至3小時

長期：學校課+語言學校課3小時+住宿2小時

該訓練營主要在樹立使用英語的信心。學生每天進行雅思考試的課堂學習活動。我們所有的課程都是一對一的。從起床時間到就寢時間，具有TESOL資格的老師將每天24小時陪伴學生管理您的生活。這使學生可以將英語作為日常語言。

該營地使許多學生能夠 啟發出生活中的英語技能，以利於進行移民後和美國SAT / IELTS / TOEFL考試。

超過90%的參與者是韓國人和日本人。特別是在韓國人中很受歡迎。在過去的十年中，韓國學生的註冊早已完成，沒有任何廣告，促銷或代理。此外，台灣學生的人數最多只能限制在總數的10%之內。預計將儘早完成註冊，因此請提前5個月註冊。

短期語言課程的註冊時間固定，但長期語言課程全年開放。

\*備註：長期學習超過一年的學生可以獲得美國中學文憑。

## IELTS+

This course ensures that scores for all subjects in the IELTS exam are increased by 1 point in 8 weeks.

Students will have 8 classes a day. They will attend four one-on-one classes with professional teachers and join in four group classes with teachers who have received full marks on the IELTS test. The group class teachers handle daily task group class, weekly mock exams, and monthly tutoring sessions. This course does not only improve your skills in the IELTS test, but also improves your practical English skills for entrance exams, employment, and immigration.

If the student faithfully attends class and completes the homework and memorization of words, he/she will definitely receive the target score during within period.

If the student's score does not improve after the completion of all tasks, IBY will extend her/his course for free.

The course starts in March and April or May and June.

Only 3 Taiwanese students can register for each batch.

This course is open to students who are IBY level 6 or higher or have band score 4.5-6.0 in the IELTS.

該課程確保雅思考試中所有科目的分數在8週內提高1分。學生每天有8節課。學生將與專業老師一起參加四堂一對一的課程及四堂團體課程，授課老師皆為雅思考試中獲得滿分的老師。團體課老師負責掌握學生每日作業，每週需模擬考試和每月輔導課。這門課程不僅可以提高您的雅思考試能力，而且還可以提高您在入學考試，就業和移民方面的實用英語技能。如果學生充分的完成單詞和家庭作業，並且從未缺席，那麼在此期間，學生肯定會收到目標分數。如果在完成所有任務後分數仍未提高，則IBY將免費延長其課程。該課程於三月和四月或五月和六月開始。每批只有3名台灣學生可以註冊。

本课程向IBY 6级以上或雅思成绩得分4.5-6.0的学生开放。

## IELTS+ 2

This course ensures that the scores for all subjects in the IELTS test will increase by 2 points in 14 weeks.

The attendees have 10 classes a day. Instructors who have gotten band score 9 in the IELTS or professional instructors who have taught IELTS for more than 10 years will teach a total of 10 classes a day; five classes one-on-one and five classes in group.

In group classes, we will conduct mock exams / tasks / professional consultation / special activities. If students wish, they may get in-depth analysis of IELTS results, personalized teaching materials, and five personalized consultation sessions with IELTS experts.

We recommend this course only to students who are genuinely committed to improving their IELTS score in 14 weeks.

It will be very hard for the ones who are not committed to their goal since it will have lots of work required from the students. Therefore, we will only select students who really want to study hard and love to study English. A total of 10-12 students, or only 3-4 people from each country will be selected, and we will do our best to teach and help them learn in the most efficient ways.

If you study hard during the course period and do not get the score you want, you can extend your free tuition period or even get a full refund in cash. Admission for the 14-week program opens in April.

This course is open to students who are IBY level 6 or higher or have band score 4.5-5.5 in the IELTS.

該課程確保雅思考試成績在14週內提高2分。此課程每天有10節課。雅思成績達到9分的講師或教雅思超過10年的專業講師，每天將教授10堂課；一對一堂，五堂團體課中，將進行[模擬考試/作業/專業討論/特殊活動]。如果學生願意，他們可以與雅思專家深入分析雅思考試成績，個性化教材和五種個性化諮詢服務。我們僅向真正致力於提高雅思成績14週的學生推薦本課程。對於那些不認真的人來說將是非常困難的，因為它將需要學生大量的學習。因此，我們只會選擇真正想努力學習並熱愛學習英語的學生。共有10至12名學生，每個國家只有3-4人被選中，我們將盡最大努力以最有效的方式進行教學。如果您在保證的時間內努力學習並且沒有獲得想要的成績，則可以延長免費學期，甚至可以獲得現金的全額退款。入學時間為4月，共14週。只有雅思4.5-5.5年級的學生可以註冊。

